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Abstract (en)
[origin: WO2020128096A1] The invention relates to an antenna device having a radiator assembly in a plane situated higher in an emitting/receiving
direction; and in a plane situated lower in the emitting/receiving direction; wherein: the radiator assembly comprises at least four elements, which are
arranged, so as to be mutually spaced by gaps, in the plane situated higher to form a quadrant structure; each of the four elements has a feed point
in a central angular region, by means of which feed point each element is connected to a corresponding feed point of the feed network.

Abstract (de)
Antennenvorrichtung mit einer Strahleranordnung in einer in Abstrahl-/Empfangsrichtung oberen Ebene; und in einer in der Abstrahl-/
Empfangsrichtung unteren Ebene; wobei die Strahleranordnung zumindest vier Elemente umfasst, die durch Spalte voneinander beabstandet in der
oberen Ebene zu einer Quadrantenstruktur angeordnet sind, wobei jedes der vier Elemente in einem zentralen Winkelbereich einen Speisepunkt
aufweist, über den jedes Element mit einem entsprechenden Speisepunkt des Speisenetzwerks verbunden ist.
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